
FREDERIKSHAVN ROKLUB 

Generalforsamling. 
Afholdt den 26. februar 2025 kl. 18.30. 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

2. Årsberetning fra bestyrelsen. 

3. Aflæggelse af regnskab og budget. 

4. Indkomne forslag. 

5. Fastsættelse af kontingent. 

6. Valg af formand (udgår, da formanden vælges på lige år) 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

8. Valg af 2 revisorer og 1 suppleant. 

9. Eventuelt. 

 

ad. pkt. 1: 

Jørgen Hansen valgt som dirigent. 

Han konstaterede, at indkaldelsen til generalforsamling var indvarslet rettidigt. 

Herefter gav han ordet til formanden for aflæggelse af bestyrelsens beretning for 2024. 

 

ad. pkt. 2: 

Formanden aflagde herefter bestyrelsen beretning. 

Beretningen godkendt uden spørgsmål fra medlemmerne. 

Beretningen er vedhæftet dette ref. 

 

ad. pkt. 3: 

Kassereren gennemgik herefter grundigt klubbens regnskab og næste års budget. 

Ingen særlige bemærkninger til regnskabet, der blev godkendt med applaus.  

Flere af medlemmerne udtrykte ros til regnskabet. 

 

ad. pkt. 4: 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

 

ad. pkt. 5: 

Bestyrelsen foreslog at kontingentet forblev uændret. 

Vedtaget uden bemærkninger. 

 

ad. pkt. 6: 

Valg af formand udgår da denne vælges i lige år. 

 

ad. pkt. 7: 

På valg til bestyrelsen var Ricki Sørensen og Birgit Søndergaard. 

Begge genvalgt med applaus. 

På valg som suppleanter var Aase Jørgensen og Carsten Højmark. 

Begge genvalgt med applaus. 

 

 



 

ad. pkt. 8: 

På valg som revisorer var Jørgen Hansen og Kim Winkel. 

Begge genvalgt med applaus. 

På valg som suppleant var Karin Randrup. 

Karin blev genvalgt med applaus. 

 

ad. pkt. 9 evt.: 

Lena havde et ønske om anskaffelse af to nye romaskiner, da der ind imellem er trængsel i 

motionsrummet. 

 

Peter Emil svarede, at det er meningen at der skal ryddes op i motionsredskaberne (især div. 

vægte) Så kan der muligvis skaffes plads til en eller to romaskiner. 

 

Bjarne forslog, at man evt. kunne møde på forskudte tidspunkter om morgenen. 

 

Karin og Margit mente ikke problemet var stort, da det i store træk kun drejede som om en halv 

times tid om morgenen, hvor der var trængsel. Vi indordner os hurtigt efter hinanden. Der er jo 

også andre redskaber der kan benyttes. Der er også allerede nu nogle, der møder tidligere til 

træning. Nogle foretrækker også at gå en tur. Der var mange bemærkninger i øvrigt til denne snak. 

 

Peter Emil opfordrede medlemmerne til at komme med input og ideer til forbedringer i klubben. 

 

Kirsten og Jørgen mente, at en lydisolering af loftet kunne være en rigtig god ide. 

 

Margit spurgte til en markise på terrassen.  

 

Peter Emil oplyste, at bestyrelsen allerede er ved at kigge på lydisolering af loft, rep. af udhæng, 

indkøb af bådvogne, indkøb af stor markedsparasol på terrassen samt optimering af 

motionsrummet. 

 

John mindede om foredraget mandag formiddag den 3.3. hvor Henrik Meldgaard vil fortælle om 

de danske øer. 

 

 

 

Formanden takkede for god ro og orden og lukkede herefter generalforsamlingen 2025. 

 

Klubben herefter vært ved smørrebrød og drikkevarer. 

 

 
/John 

 


